
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 15. marts 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 563
Er ministeren enig i, at det er i danske virksomheders interesse at vide, om de anven-
der/importerer eller producerer PFAS-stoffer eller -produkter i god tid, inden EU-forbuddet 
træder i kraft? Og vil ministeren derfor overveje at lave en bekendtgørelse, der forpligter 
alle importører og producenter til at registrere alle PFAS-stoffer og -materialer over f.eks. 
10 kg eller erklære sig ’PFAS-fri produktion og produkter’ (’lovpligtig selvangivelse’)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carl Valentin (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carl.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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